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Tid: Onsdag den 29 apr 2015 kl. 18.00 
Plats: Hos kassör Rolf Elsrud, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Rolf Elsrud (RE) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 

 

§ 4 Skrivelser/rapporter 

• Inget att rapportera 

 

§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2015-04-29 

Likvida medel 

Kassa  1.183 kr 

Plusgiro  63.002 kr  

Asfaltfonden 65.798 kr 

Sparkonto  180.958 kr 

Obetalda fakturor om ca 6500 kr + saltning. 

 

 

 



PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
PN / 150429 6:e styrelsemötet § 1 – 9 
  

Sida 2 av 5 
 

 
§ 6 Vägstatus 

• Björksoppsvägens asfalt borttagen längst ner av Örebro kommun. 
Detta skall återställas, punkter återstår. 

• LIC söker kommunen igen för att undersöka bekostnad av nya 
skyltar för gatunamn 

o Kommunen tar ingen kostnad för detta 

o Styrelsen undersöker vilka skyltar som behöver bytas ut 

§ Troligen behövs 

• 1 skylt övre änden Björksoppsvägen + stolpe 

• 1 skylt övre änden av Bläcksvamp + stolpe 

• 1 skylt Brunsoppsvägen nere vid stora vägen 

• 2 skyltar korset 
Champinjonvägen/Kremlavägen 

• 2 skyltar korset Fårtickevägen/Kremlavägen + 
stolpe 

• 2 skyltar Kantarellvägen/Kremlavägen + 
stolpe 

• 1 skylt Fårtickevägen översta  svängen + 
stolpe 

• 2 skylt Kantarellvägen/Murkelvägen + stolpe 

• Ny stolpe/fundament Murkelvägen nere vid 
vägen (befintligt skylt ok) 

• Totalt 12 skyltar, 7 stolpar+fundament + 1 
fundament 

o Uppskattad kostnad 9000 kr + 
arbetskostnad 

o Inget beslut på detta möte 
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• Farthinder, behov av stolpar på sidorna på vissa ställen alternativt 
annan lösning för att förhindra att det körs för långt ut på sidorna 
vilket på vissa ställen trycker sönder diken.  
Punkten kvarstår till våren. 

o Utplacering av färgade stenar vid behov 

 

§ 7 Övriga frågor 

• 3 nedersta lamporna på Björksoppsvägen trasiga. Anmält till 
Futurum, reklameras vidare till Skanska som åtgärdar. Har blivit 
kortslutning i skarv i samband med byggnation av förskolan.  

• Fråga från ev. spekulant på fastighet 13:212 gällande tänkt väg 
som finns inritad i detaljplan som genar över aktuell tomt. 
Föreningen har och kommer inte ha någon avsikt att anlägga 
vägen. 

• Diskussion kring konceptet med tillstånd för tung trafik – är 
upplägget vi har nu fortsatt lämpligt? Borde vi införa någon 
konsekvens om inte reglementet följs? 

• Några farthinder sönderkörda på Brunsoppsvägen, vi får hantera 
detta till våren 

o Lundbergs som sätter ut hindrena sätter istället för de gamla 
runda hindrena ut samma som vi använder i övriga 
området d.v.s. ”limpor” och sätter dem i ”chican” 

• Ärendet kring nya brevlådor till Kantarellvägen fortsätter. Punkten 
kvarstår till våren när det går att jobba i marken igen. 

o Föreningen ombesörjer att sätta upp nya fundament och 
ramverk för montering av brevlådor. Medlemmar ansvarar 
för att flytta sin egen brevlåda. Många gamla brevlådor, 
troligtvis ca 15-20 st som är aktuella. Kommer krävas god 
kommunikation med berörda för att få till en smidig 
övergång. 

o För att förenkla övergången är planen att köpa in nya 
brevlådor av enkel modell till samtliga, vill man behålla 
denna är kostnaden 300 kr annars återlämnas den till 
föreningen när man bytt till en ny. Vi räknar med att ca 
hälften av medlemmarna återlämnar lådan. 
Vi kan då montera hela nya ramen med uppmärkta lådor 
på en dag och samma dag och alla kan få sin post. Sedan 
får respektive medlem själv flytta eller byta ut sin låda. 
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o 4 st plintar, 2 stolpar (att delas till 4) och tryckta plankor 12 
m behövs. Boka grävare för att få ner plintar. 

o Infolapp med utrymme 50 cm per låda, datum när det sker 
samt att uppmärkning kommer vara temporär och att 
fastighetsägaren själv ansvarar för ev byte/flytt av låda. 
Köp av låda 300 kr. Rolf ordnar infolapp. Tänkt datum 15 
juni. LIC köper in lådor. 

• P-skylt för att markera parkeringen vid kärret behövs då bilar 
fortfarande parkerar i hörnet Kremlavägen/Champinjonvägen. 
Köps in tillsammans med beställning av andra skyltar. 

o Avvakta tills beslut tas kring ev. inköp av nya 
gatunamnsskyltar 

• Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), grund för ekonomisk ersättning 

o inga  
 

Roll Antal möten perioden Antal möten 2014-2015 
accumulerat 

Ordförande  1 

Kassör   

Sekreterare    

Ledamot1 (GG)  1 

Ledamot2 (JH)   

Suppleant1 (ST)   

Suppleant2 (EN)   
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§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den ons 3 jun kl 18.00 hos Lars-Inge Carlsson 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


